
PROTOKOLL vid sammanträde mellan ÖS och sektionsstyrelserna
den 9/12/57 på Stadion.

NÄRVARANDE: hela överstyrelsen samt från sektionerna följande: 
fotboll - G. Lundqvist, W. Lyberg;
bandy - B. Edblad, Å. Erixon;
ishockey - L. Lindgren;
handboll - C. Schultze, I. Hansson, A. Othberg;
boxning - G. Carlsson, K. Hammargren, K.G. Boström;
bowling - E. Jansson, E. Meyer, C. Berggren;
bordtennis - O. Lindsjö, U. Thiséus, G. Göransson;
brottning - L. Öberg, H. Öberg;
konståkning - A. Henningsson, O. Back, H. Henningsson;
orientering - S. Hammar, G. Dahlberg;
skidor - B. Jäderholm, E. Nirling, Å. Johansson;
slalom - S. Nilsson
samt B. Nordenskjöld, hederoordf., B. Hedvall, revisor 
damsektionen - G. Orest, G. Hellman, S. Rufelt.

Sedan Åke Dunér hälsat de närvarande välkomna och 
lämnat en orientering om de nya lokaler, som så småningom kommer att få 
disponeras under Stadions nya ståplatsläktare, lämnades ordet fritt.

För ÖS redogjorde Lövdahl för läget på frtidsverk
samhetens område och betonade vikten av att vederbörande sektioner med 
det snaraste överlämnade sina uppgifter.

För ÖS redogjorde vidare Liliequist om arbetet med 
föreningens styrelsematrikel i kombination med en propagandaskrift, 
avsedd att utkomna på nyåret, till vilken uppgifter ävenledes måste 
inlämnas pr omgående.

Samtliga sektioner rapporterade om läget på respektive 
fronter och hur arbetet lagts upp för att ge ett gott idrottsligt resultat.

Bowlingsektionen beklagade sig över uteblivna anslag, 
varvid meddelades från ÖS att uppläggningen av denna sektion från början 
gjorts och tänkts på sådant sätt, att den skulle vara ekonomiskt själv
försörjande. Efter diskussion beslöts ett sammanträffande mellan ÖS 
och sektionsstyrelsen för dryftande av en möjlig annan tingens ordning 
i framtiden.

Orienteringssektionens ordförande Hammar ansåg att 
ÖS inte tillämpat årsmötets senaste beslut om medlemsavgifterna och 
deras återutspridning på sektionerna på rätt sätt och sade sig i detta 
ämne ha hela sin sektion bakom sig. Bo Hedvall replikerade med att 
påstå sig betvivla denna enighet, eftersom han själv hade samma upp
fattning om tillvägagångssättet som ÖS och även visste med sig, att 
de flesta inom sektionen var av motsvarande uppfattning. Nordenskjöld 
förklarade att det nya sättet i fråga om medlemsavgifternas inkassering 
ju knappat hade börjat prövas på allvar men att allt talade för att 
den beslutade lösningen ned en centralisering var rätt modell. Under 
alla förhållanden fanns ingen anledning göra någon ändring, och på 
samma linje gick sammanträdet i övrigt.

Avslutningsvis tackade Åke Dunér för visat intresse 
och tillönskade sektionsstyrelserna ett framgångsrikt år, varpå över- 
gicks till lekamlig spis vid kaffebordet och andlig spis framför film
duken, där Djurgårdens Fjärran Östern-resa ”Tini-Kling” bidrog till 
att göra kvällen minnesrik och stark.


